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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. július 9-én megtartott Képviselő-testületi testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 
a Képviselő-testület 7 tagja az ülésen jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Simonné Vizler Ágnes 
képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

105/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Simonné Vizler Ágnes 
képviselőt megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

106/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a kiküldött 
napirendi pontok tárgyalását. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

Koblász Sándor polgármester bemutatja Horváth Imre alezredes urat, az őrbottyáni rendőrőrs 
parancsnokát, és átadja a szót neki. 
  
Horváth Imre alezredes köszönti a megjelenteket, elmondja, hogy július 1-től Ő az őrbottyáni 
rendőrőrs vezetője. Elmondja, hogy csodákat nem tud igérni, de mindenkinek a rendelkezésére áll, 
akinek szüksége van rá. Megígéri, hogy a közlekedés biztonságát javítani fogják. Köszöni a 
lehetőséget, és elköszön. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, ha bárkinek gondja van, az keresse bizalommal az 
alezredes urat.  

1. Óvodai csoportösszevonás   
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelent lakosokat. Elmondja, hogy a nyugdíjazások 
miatt jelenleg kevés óvónő van az óvodában. A feladatokat jelenleg túlórával látják el.  Ismerteti a 
jelenlévő szülőkkel, hogy két lehetőség merült fel a múltkori testületi és a gazdasági bizottsági 
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ülésen: az egyik a csoportösszevonás, a másik pedig az, hogy felveszünk még egy óvónőt. 
Véleménye szerint a mai ülésen dönteni kell erről a kérdésről. Várja a hozzászólásokat. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy kidolgozott egy pénzügyi listát az óvodai költségekről, 
amelyet minden képviselő megkapott. Véleménye szerint a két korcsoporttal elvesztünk annyi 
gyereket, mint egy óvónő bére. Szerinte a két korcsoporttal pár százezer forintot nyerünk, mert 
normatívát veszítünk. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, Ő is utánanézett, hogy melyik megoldás lenne a legjobb. 
Veresegyházon például két korcsoportos óvoda van, ahol 28- 29 fő van egy csoportban. 
Mindenképpen a legjobb megoldást szeretné megtalálni.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a képviselő társa által elmondottakkal nem teljesen ért 
egyet. Elmondja, hogy a súlyozott létszám után kapja meg az Önkormányzat a támogatást. Szerinte 
pályakezdő óvónővel is 1 millió Ft-ba kerül legalább egy óvónő foglalkoztaása. Olyan gyerekek is 
járnak ide, akik nincsenek bejelentkezve. Véleménye szerint nem tudni, hogy mennyi az az összeg, 
amiből az Önkormányzat jövőre gazdálkodni tud, szerinte ha nem lesz pénz akkor az 
önkormányzat kénytelen lesz új adókat kivetni. Úgy tudja, hogy az állam az iparűzési adót is 
elveszi, ami jelentős kiesést jelent az Önkormányzatnak. Szerinte ezt az évet meg lehet még 
próbálni, de véleménye szerint ezt nem lehet hosszú távon tartani, ha csökkennek az 
önkormányzat bevételei. Elfogadhatónak tartja a három csoport megtartását még egy évig, és utána 
ismét újra kell gondolni a csoportösszevonást. 
 
Koblász Sándor polgármester szerint a falu lakossága elvárja a fejlődést, de hogy az 
Önkormányzat ezt miből tudja megspórolni, azt itt dől el. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy a szakmai oldalról még nem volt szó a mai ülésen. 
Véleménye szerint a termek nem megfelelőek két csoport részére. Elmondja, hogy szerinte a pénz 
csak az egyik szempont. Szerinte a három csoportban kell gondolkodni. 
  
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az önkormányzat soha nem jelentette azt ki, hogy 
mindenképpen össze szeretne vonni csoportokat. Jónak tartja a három csoport fenntartását. Úgy 
gondolja, hogy egy felvett óvónővel egyenlőre maradjanak meg a jelenlegi csoportok az óvodában. 
Kér mindenkit, hogy ha biztos információt szeretne tudni bármilyen kérdésben, akkor jöjjön be a 
Polgármesteri Hivatalba, ahol mindig mindenki megfelelő tájékoztatást fog kapni. Elmondja, hogy 
a testületi ülés mindig nyilvános, ott is szeretettel vár mindenkit, ahol hozzá lehet szólni bármelyik 
napirendi ponthoz. Átadja a szót a szülőknek. 
 
Mészáros Mónika szülő elmondja, hogy a gazdasági oldalát ő nem látja, de szerinte a gyerekek 
oldaláról is meg kellene vizsgálni az ügyet. 
 
Menyhárt Fruzsina szülő elmondja, hogy az ő anyósa óvónő, aki már dolgozott két csoportos 
óvodában, és a véleménye szerint a gyerekeknek a két csoport nem megfelelő. Azt is elmondja, 
hogy ő a helyi  óvónőktől hallotta konkrétan azt, hogy vegyes csoport lesz, és azt nem tartaná 
megfelelőnek a gyerekének, mivel nem szeretné, ha gyermeke háromszor járná a kiscsoportot, 
szerinte gyermekének az hátrányos lenne.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja a szülőknek, hogyha valaki hiteles hírt szeretne, az ne a 
boltba vagy az utcán tájékozódjon, hanem jöjjön be a Polgármesteri Hivatalba, és megkapja a 
pontos felvilágosítást.  
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Menyhárt Fruzsina sérelmezi, hogy amikor ilyen fontos kérdésről van szó, akkor miért nem 
hívtak össze szülői értekezletet, ahol minden szülő megismerhette volna, hogy milyen elképzelések 
várhatók. Elmondta, hogy Vácrátóton a konyha megszüntetésével kapcsolatban a polgármester 
összehívta a szülőket, és megbeszélte velük, hogy miért kell megszüntetni a konyhát.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a konyha megszüntetésére azért van szükség, mert 
az élelmezésvezető és a szakács elmegy nyugdíjba, a konyha fenntartása nagyon sokba kerülne, 
mivel több mindent kellene felújítani és vásárolni. 
 
Szabolcsi Károly képviselő elmondja, hogy az óvodai csoportösszevonás kérdése már február óta 
téma a testület előtt. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy Ő is megfelelőnek tartja az öt óvónővel a jelenlegi  
csoportok megtartását. 
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató elmondja, hogy szerinte a gyerekekről a korábbi testületi ülésen 
már volt szó. Nem ért egyet azzal a szülői véleménnyel, hogy nem a gyerekek érdekeit próbálják 
nézni. Véleménye szerint lesznek olyan időszakok, amikor a gyerekek együtt lesznek, ezek az 
időszakok reggel 9-ig tartanak és délután alvás után. Elmondja a szülőknek, hogy Bognárné 
Lamanda Emma augusztus 31-ig kap fizetést, jelenleg is öt óvónőre kell munkabért fizetni az 
önkormányzatnak. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Vácrátóton a konyha megszűnése miatt öt embert 
akartak elbocsátani, nálunk kikötés volt, hogy senkit nem lehet elküldeni. Nem érti, hogy ha a 
testület csak elvi síkon beszélt az esetleges csoportösszevonásról, akkor a szülőkkel addig mit 
közölt volna?  
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy szerinte a közös szülői értekezletnek nem lett volna 
semmi értelme, mert ő már volt ilyenen, de akkor is egy nagy közös veszekedés lett belőle. Szerinte 
az önkormányzati képviselők a lakosság képviselői, akiket annak idején megválasztott a lakosság, 
ezért bízni kell a lakosoknak abban, hogy mindenki számára a legmegfelelőbb döntést hozza meg a 
testület. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy van benne igazság, hogy kellett volna a szülőket 
tájékoztatni szülői értekezleten. De hangsúlyozza Ő is, hogy eddig nem volt döntés, igyekszik 
mindenkit megnyugtatni, hogy az önkormányzat a legmegfelelőbb döntést szeretné meghozni. 
 
Csortos Éva vezető-óvónő elmondja, hogy azért nem hívott össze egy szülői értekezletet, mivel 
úgy volt, hogy május végére lesz döntés az óvodai csoportokkal kapcsolatban, akkorra szerette 
volna meghívni a polgármester urat és a képviselőket a szülői-értekezletre.  Mivel nem volt döntés, 
ezért a szülői értekezleten sem tudtak volna felvilágosítást adni.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
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107/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testület úgy döntött, hogy megtartja 
a jelenlegi óvodai csoportokat úgy, hogy egy pályakezdő óvónőt vesz fel 1 évre, 2013. 
június 30-ig.  

 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

2. Étkezésre beérkezett árajánlatok 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy több beérkezett árajánlatból próbálják a legjobbat 
kiválasztani. Érdeklődtek több ételszállító cég után, hogy milyen az étel minősége. Elmondja, hogy 
az ár is nagyon fontos szempont. Először szóba-került a Sodexo Kft, ők a Váci Kórházba főznek, 
az Ever-food Kft. hamar kiesett, mivel drága volt, jelentkezett még a Bíróháza fóti étterem. Az 
összes beérkezett árajánlatot a képviselők a kiküldött anyagok között megtalálják. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a Bíróháza étterem a Fóti Gyermekvárosba főz.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy szerinte olyan étel nem létezik, ami mindenkinek ízlik. 
Ismerteti a beérkezett árajánlatokat. Véleménye szerint olyan szerződést kell kötni, amiben kikötik 
a próbaidőt, és ha minden megfelel, akkor meg lehet hosszabb időre is kötni. Véleménye szerint 
erre jelenleg a Bíróháza Étterem tűnik a legalkalmasabbnak. Szerinte kell kérni tőlük egy 
szerződést, amit átolvasnának, és beleírhatnák az Önkormányzat igényeit is. 
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató szerint nem jó, hogy a létszámot fél 8-ig kell lemondani, szerinte 
negyed 9 legyen a lejelentési határidő. 
 
Dézsi Ferenc képviselő úgy gondolja, hogy nem lehet a létszámleadást későbbre tenni, mivel a 
reggelit is el kell készíteni és eljuttatni az óvodába, iskolába. Szerinte mindenki gondoskodjon az 
időben leadott létszámról.  
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy szerinte lehetne a szülőt kötelezni arra, hogy 
reggel fél 8-ig jelentse be, ha a gyerek hiányzik.  
 
Horgász Marianna képviselő elmondja, hogy a diétás étrend egy plusz szolgáltatás a Bíróháza 
étteremtől. Véleménye szerint sok szülő örülne ennek. Ha a normál étkeztetés is megfelelő, akkor 
ő támogatná őket. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

108/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 
ételbeszállításra a Bíróháza étterem árajánlatát fogadja el, 2012. augusztus 6-tól-2013. 
június 30-ig, 60 napos próbaidő illetve felmondási idő kikötésével. 
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Felhatalmazza a polgármestert, hogy a vállalkozási szerződést aláírja. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy megmaradt pár élelmiszer a konyhán 42.500.- Ft 
értékben. Megkérdezi, hogy mi legyen a megmaradt liszt, lekvár, stb sorsa. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy szerinte a Szociális Bizottság döntsön arról, hogy a 
rászorultak közül kiknek kerüljön kiosztásra. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

109/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testület úgy döntött, hogy a 
konyhán megmaradt élelmiszer a Szociális Bizottság döntése alapján kerüljön 
kiosztásra a rászorultak részére. 

 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

3. Rendezési tervre beérkezett vélemény  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, a Pestterv Kft. küldött egy e-mailt, amelyet kiküldött a 
testületi anyagok között. Szerinte 1-2 dolog változott az eredeti elképzeléssel kapcsolatban. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy beszélt Pekár Zoltánnal a Pestterv Kft-től, aki nem adott 
egyértelmű választ arra vonatkozóan, hogy mi az az 1-2 változtatást.  
 
Lassú János alpolgármester szerint a legrövidebb időn belül tájékoztatást kell kérni azzal 
kapcsolatosan, hogy a változtatás mivel kapcsolatos. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a Pestterv pontosítsa a változásokat. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy pontos információt fognak kérni hrsz.-ok szerint, 
hogy milyen változtatások várhatóak.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
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110/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
fogadja el a Pestterv Kft. rendezési tervén az  apróbb módosításokat.  
 
Kéri Pekár Zoltán tervezőt, hogy pontosítsa az általa 2012. június 11-én küldött email-
ban rögzített változásokat. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

4. Falunap 
 

Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy amint már szó volt róla, az idei falunap két 
napos rendezvény lesz. Az első napon a főtér átadása lesz, és a második nap lenne a falunap. A két 
napos rendezvény alkalmából idén először megrendeznék az I. Váchartyáni Nyári Fesztivált. 
Véleménye szerint az év elején meghatározott összeg kevés. Ismerteti a tételes költségeket és a 
műsort. Az összes költség a betervezett 300.000.-Ft helyett 822.000 Ft lene. A betervezett 
összeggel és az betervezett felajánlásokkal összesen körülbelül 580.000.- Ft összeg fog 
rendelkezésre állni. Kérdezi a képviselőktől, hogy megszavazzák-e a 240.000 Ft különbséget a két 
napos rendezvény akadálytalan megrendezésére, vagy gazdálkodjanak szerényebb összegből. 
Amennyiben megszavazzák az összeget, de időközben érkezik még felajánlás, úgy azt az összeget 
nem költik el, hanem visszateszik a költségvetésbe.  
 
Turányik János lakó elmondja, hogy a Polgárőr Egyesület vállalja a rendezvények alatt a 
helyszínek biztosítását. 
 
Koblász Sándor polgármester egyúttal kéri a Polgárőr Egyesülettől, hogy amennyiben meglátják, 
hogy a gyerekek az újonnan elkészült járdán és téren randalíroznak, szóljanak rájuk nyugodtan. 
Nem azért készült el, hogy rongálják. Elmondja, hogy ezzel kapcsolatban a körzeti megbízottnak is 
lehet szólni. 
 
Szaniszló Katalin iskola-igazgató elmondja, hogy 10 pedagógus rendelkezésre áll a két nap alatt. 
A gyerekeknek igyekeznek megfelelő programokat szervezni.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

111/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja 
az ismertetett falunapi programokat, és megszavaz az eredeti költségvetéshez még 
240.000.- Ft-ot a rendezvény sikeres lebonyolítása érdekében. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
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Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy egy lakossági árusítási kérelem is érkezett a 
falunapra, ahol a Mikesné Kovács Andrea helyi lakos szeretné árulni a festményeit. Felteszi a 
kérdést, hogy a testület hozzájárul-e az árusításhoz. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

112/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
engedélyezi Mikesné Kovács Andrea részére, hogy közterület-használati díj nélkül 
árusítsa festményeit a falunapon. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

Egyebek 

a) Védőnői állásra jelentkezés 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy volt egy jelentkező a védőnői állásra, akinek öt 
gyermeke van, soha nem látott el még ilyen feladatot és csak mentorral dolgozhatna. A végzettsége 
megvan hozzá, viszont nincs semmilyen gyakorlata. A tisztiorvosi szolgálattól is küldtek egy 
levelet, amiben megoldást kérnek. Úgy gondolja, hogy a jelenleg a helyettesítéssel ellátott védőnői 
szolgálat ellátja a feladatát, ezért nem kíván változtatni rajta.  
 

b) Sport szakfeladat elkülönítés 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a helyi labdarúgó csapat felkerült egy osztállyal 
feljebb, amely nagyon szép eredmény, gratulál a csapat sikeréhez. Felkéri a testület, hogy a sport 
szakfeladatra különítsen el egy meghatározott összeget. 
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

113/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a sport 
szakfeladatra 800.000.- Ft-ot  különít el erre az évre. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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c) Kandelláber + pad határozat 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy kértek árajánlatot kandelláberekre és padokra egy 
váci cégtől, ami nagyon sokba került. A teljes költség 810. 000 Ft + áfa lenne, amely csak két pad és 
két kandelláber árát tartalmazza. Dézsi Ferenc képviselő talált az interneten egy román céget, akitől 
szintén kértünk ajánlatot, amely sokkal kedvezőbb és a közösségi adószám miatt az áfát sem kell 
kifizetni, így a két kandelláber és a négy pad 629.960.-Ft-ba kerül áfa nélkül. Elmondja a 
képviselőknek, hogy ezek alapján az önkormányzat a Gazdasági Bizottság elnökével egyetértésével 
megrendelte a kandellábereket és a padokat. A korábbi testületi ülésen elhangzott, ha az 
önkormányzat valamilyen anyagot olcsóbban meg tud vásárolni akkor azt megteszi, hogy ezzel is 
csökkentse a beruházás összköltségét. Ilyenek voltak a betoncső és a viacolor, ismerteti ezek árát, 
és elmondja, hogy a Gazdasági Bizottság elnökének jóváhagyásával ezek is megrendelésre kerültek. 

 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, nagyon soknak találta az első ajánlatot a kandelláberre, ezért 
úgy gondolta kér még más ajánlatokat, ha nem lett volna nagy különbség a két ajánlat között, akkor 
lehetett volna róla szó, hogy megrendeljék a váci kandellábereket, de ebben az esetben 
mindenképpen a román cég ajánlata a kedvezőbb. 
 
Bercse Dezső képviselő véleménye szerint szerencsésebb lett volna, ha előbb találják meg a másik 
céget.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

114/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a Polgármester 
és a Gazdasági Bizottság elnöke által ismertetett megrendeléseket. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

d) Pályázat 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a 135/2008.(X.18.) FVM rendelet alapján  lesz egy 
pályázat falumegújításra és fejlesztésre igénybe vehető támogatásra, bízik benne, hogy ha elindulnak 
ezen a pályázaton, akkor a Presszó épületét sikerülne átalakítani, és lehetőség van még a 
Polgármsteri Hivatal előtti park kialakítására is. Reményei szerint a faluban több mindenre fog jutni 
pénz, szeretné, ha mindenki elégedett lenne. Elmondja, hogy a testületi ülés előtt itt volt az Uniós 
Energia Kft. pályázatírója és ismertette a pályázati lehetőségeket a képviselőknek. Sajnálatos 
jelenleg nincsenek pályázatok belterületi utakra, járdákra, vízelvezetésre. Az egyetlen lehetőség ami 
várhatóan megnyílik szeptemberben az az előbb említett falumegújítás. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy el kell dönteni, hogy akarunk-e ezen a pályázaton részt 
venni, ha igen, akkor mi legyen benne.  

 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy szerinte először a terveket kellene elkészíteni, mert 
anélkül úgysem lehet pályázni. Az engedélyezési terv szintjéig mindenképpen el kell jutni. Azt 
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gondolja, hogy az IIT által felajánlott összegből két részletben ki lehet fizetni a pályázatot. 
Elmondja, hogy a pályázatíró által leadott előzetes költségbecslések alapján a Presszó átépítése 21 
millió Ft-ba kerülne, ezt előfinanszírozni kell. Szerinte a Hivatal előtti park kialakítása már nem 
biztos, hogy beleférne az önkormányzat költségvetésébe. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, optimistán kell nézni a dolgokat, véleménye szerint meg 
kellene pályázni a kiírást a falu lakosságának érdekében.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a falu más területein is kellene fejleszteni, például a járdát 
fel kellene újítani.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, ha már a javításoknál tartanak, akkor a Honfoglalás utca 
is örökös téma, nem ártana azzal a kérdéssel is foglalkozni. 
 
Lassú János alpolgármester szerint a Honfoglalás utca járható, viszont az Arany János utcába eső 
után nem lehet közlekedni. Elmondja, hogy a faluban nagyon sok helyen van probléma, amit ki 
kellene javítani.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző kérdezi, hogy csak az egyik  kiírásra pályázzanak, vagy mindkettőre. A tervet 
előtte mindenképpen el kell készíteni.  

 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 
 

115/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
készíttessenek terveket a Művelődési Ház melletti épület és az előtte lévő tér 
felújítására és a Polgármesteri Hivatal külső felújítására és a park kialakítására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

e) Forfa épület 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a vállalkozó lebontotta a Forfa épületet, az átadás 
átvétel pár napon belül megtörténik. Elmondja, hogy két feladat maradt még: a kiálló 
villanyvezetéket egy kapcsolószekrénybe kell tenni, a másik, hogy az ajtót a vállalkozó elkészítse és 
zárhatóvá és közlekedhetővé tegye a helységet. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a fényképeket el kell kérni, hogy milyen állapotban 
volt az épület. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy a vállalkozó a bontás alatt folyamatosan készített 
fényképeket. 
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f) Buszmegálló öböl kiépítése és az Y elágazásnál lévő járda javítása 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy amint befejezi a munkálatokat Berecz Attila 
vállalkozó a Posta előtti terület és a Polgármesteri Hivatal közötti területen, kérni fognak egy 
árajánlatot a buszmegálló öböl kiépítéséről és az Y elágazásnál lévő járda javításával kapcsolatban.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

116/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy árajánlatot 
kér Berecz Attila vállalkozótól a két buszmegálló öböl és az Y elágazásnál lévő járda 
javítására.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

g) Y elágazásnál útbaigazító tábla 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy többször felkereste Huszák János urat a 
Közútkezelő Kezelő Zrt. igazgatóját, aki azt az ígértet tette, hogy visszahelyezik a táblát, amint 
lehet. 
 
dr. Ungi Kitti  jegyző megkérdezi, hogy a kis útjelző táblák közül nem lehetne-e kihelyezni egyet. 
Szerinte nagyon sokan nem ismerik az utcákat sem. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy volt egy KPM tábla az elágazásnál, de  egy balesetnél 
kitört a tábla, a KPM elvitte a táblát és még nem hozták vissza.  

 
h) Zajjal kapcsolatos lakossági levél  

 
Koblász Sándor polgármester ismerteti a beérkezett lakossági levelet arról, hogy a vasárnapi zajos 
tevékenységek zavarják a Kossuth utcai lakókat. Elmondja, hogy támogatja ezt a lakossági 
kezdeményezést. 

 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nem támogatja a csendrendelet bevezetését. Véleménye 
szerint mindenkinek joga van maga eldönteni, hogy melyik nap ér rá, szerinte nem mindenki ér rá 
hétvégén mindig csak szombaton levágni a füvet vagy az egyéb munkáit elvégezni, így szerinte 
vasárnap is lehessen zajos tevékenységet végezni. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy Ő is támogatja a csendrendelet bevezetését. 
Tudomása szerint a környező településeken több helyen bevezették, és úgy gondolja, hogy 
mindenkinek szüksége van legalább egy nap nyugodt pihenésre.  
 
 
 



 12 

i) Iskola tanterem tetejének javítása 
 

Szaniszló Katalin iskolaigazgató három kérést szeretne felvetni. Az első, hogy az első osztály 
termének a plafonja leszakadt, szeretné megkérdezni, hogy mivel szakemberrel szeretné a munkát 
elvégeztetni, milyen lehetőségei vannak?  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy amint ez a beruházás meglesz, amint a vállalkozó 
végez, úgy visszatérnek erre a kérdésre még az iskolai tanév kezdete előtt.  
 

j) Napközis álláshely meghirdetése az óvodai álláshellyel együtt meghirdetni 
 
Szaniszló Katalin iskolaigazgató másik kérése, felhatalmazást szeretne kérni az Önkormányzattól, 
hogy a napközis álláshelyet az óvónői állással együtt meghirdethesse, mivel csak június 30-ig 
töltötték be ezt az állás, mivel a nyári szünetre nincs napközis állás fizetve. Szeptembertől újra 
szükség lesz rá, ezért szeretné meghirdetni. Lehetőség szerint helyi munkavállalót szeretne.  
 
Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

117/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az iskola 
igazgatója meghirdethet egy napközis pedagógus és egy óvónői álláshelyet 2013. június 
30.-ig, azzal a kikötéssel, hogy mindkettő pályakezdő és lehetőleg helyi lakos legyen. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

k) Cafeteria 
 

Szaniszló Katalin iskolaigazgató harmadik kérése az, hogy a dolgozók részére az étkezési jegyek 
fizethetők-e, mert egy korábbi testületi ülésen arról volt szó, hogy a második félévben visszatérnek 
erre a kérdésre, mivel ekkorra már jobban lehet látni az Önkormányzat anyagi helyzetét.   
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az Önkormányzat az ÖNHIKI pályázaton nyert. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy az étkezési jegyet visszamenőleg nem lehet fizetni.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy támogatja a felvetést, mivel megígérték. Úgy gondolja, 
hogy a mai ülésen kell erről dönteni. Szerinte ezt a kérdést rendezni kell.  
 
dr. Ungi Kitti jegyző kérése, hogy amennyiben a testület megszavazza a közalkalmazottaknak a 
caffetériát, úgy az iskola intézze a Szép-kártyák megrendelést a dolgozók részére, étkezési jegyek a 
Hivatal megigényli. Kéri továbbá, hogy a hivatalban dolgozó két köztisztviselő is kapjon jutalmat, 
amiért az ÖNHIKI pályázatban nagy segítséget nyújtottak, és a csökkent hivatali létszám miatt is 
jelentős többletfeladat hárul rájuk. 
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Koblász Sándor polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
7 igen, egyhangúlag 

118/2012. (VII. 9.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2012. 
augusztus 1-től december 31-ig 27 fő közalkalmazott és 2 megbízási szerződéssel 
alkalmazott részére nettó 40.000.-Ft összegben cafetéria keretet biztosít, amelyből 
25.000.- Ft Erzsébet utalvány, és 15.000.- Ft Szép Kártyát kapnak. A Polgármesteri 
Hivatalban dolgozó két köztisztviselő jelentős többletmunkájukért nettó 50.000.-
50.000.- Ft jutalomban részesül. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a 
részvételt és  20 óra 40 perckor bezárja az ülést. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
 
     Simonné Vizler Ágnes 
        képviselő 


